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Szanowny Panie Prezydencie,
 
W naszym mieście brakuje ładnych parków i zieleńców. Centrum miasta jest mocno zabetonowane i zwyczajnie brak w nim drzew. Świetnym
pomysłem są Bulwary nad Nacyną i ich dalsza rozbudowa. Ta nowa rekreacyjna ścieżka rowerowa stwarza możliwość obserwowania przyrody
w Rybniku. Mając na uwadze pojawiające się głosy o niedoborach w ilości i jakości parków dla osób przede wszystkim mieszkających w
blokach składam propozycję stworzenia nowego. Miałby się on mieścić nieopodal jeszcze nie wybudowanej kontynuacji Bulwarów nad
Nacyną. Dobrymi działkami miejskimi, spełniającymi walory rekreacyjne są miejsca: 533/187, 1338/140, 1342/143,1346/144, 1350/147,
537/147, 1705/147 lub w miejscu popularnym wśród mieszkańców Zamysłowa tzw. Rajzapunkt mieszczącym się na działkach miejskich o
numerach 1985/6, 1984/6, 1183/6. W rozmowach z mieszkańcami często pada stwierdzenie "szkoda, że w centrum, lub blisko centrum miasta,
jest tylko jeden nowoczesny park". W związku z tym wychodząc mieszkańcom na przeciw, wybudujmy nowy piękny park, wzdłuż flagowej
rybnickiej inwestycji rekreacyjnej, jaką jest ścieżka rowerowo/spacerowa Bulwary nad Nacyną. Uwypuklając tym samym nasze walory
rekreacyjno/ przyrodnicze. Proszę tym samym o uwzględnienie tego wniosku i rozpatrzeniu sprawy podczas konstruowania budżetu na 2020
rok, ponieważ zdaję sobie sprawę z wielkości owej inwestycji.
 
Z wyrazami szacunku,
Karol Szymura
Radny Miasta Rybnika
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